
Na een periode van diverse buurtactiviteiten, heeft 
Huiskamer de Veste, een project van
KijkopWelzijn in Carnisse Veste, op 29 februari zijn 
laatste activiteit georganiseerd. Deze bijeenkomst 
markeerde het einde van de huidige reeks evene-
menten op deze locatie.

Huiskamer de Veste heeft gediend als een ontmoe-
tingsplek waar buurtbewoners konden
deelnemen aan verschillende activiteiten, waaron-
der gezondheidschecks en fittesten. Deze evene-
menten werden ondersteund door professionals uit 
de gezondheidszorg. Daarnaast waren er voorlich-
tingssessies, zoals een workshop over het voorko-
men van babbeltrucs door wijkagent Jochim, die 
tips gaf over hoe men zich kan beschermen tegen 
fraude. De Huiskamer bood ook ruimte voor inwo-
ners die een gesprek wilden of behoefte hadden 
aan sociaal contact.

Op uitnodiging heeft Raadslid Tina 
Jakoeb op 13 februari een exemplaar 
van de inspiratiebundel “Samen werken 
aan mentale weerbaarheid van jonge-
ren” ontvangen van Nine Roman, 
Jeugd- en Jongerenwerker en Buurt-
sportcoach bij KijkopWelzijn. De inspi-
ratiebundel bevat waardevolle initiatie-
ven en projecten uit heel Nederland die 
gericht zijn op het ondersteunen van de 
mentale gezondheid van jongeren. De 
opname van het project Jonge Mantel-
zorgers in deze bundel onderstreept het 
belangrijke werk dat wordt verricht door 
KijkopWelzijn en Welzijn Albrands-
waard, ook in vergelijking met grotere, 
landelijk bekende organisaties. Beide 
organisaties werden uitgenodigd om dit 
project te presenteren op een landelijk 
symposium in Utrecht, een erkenning 
voor hun werk en een kans om de 
impact ervan te delen met een breder 
publiek.
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Na de presentatie van het DGMR rapport “Pro-
gramma Lucht en Geluid” in de gemeenteraad op 
23 mei 2023, heeft de PvdA-fractie ernstige zorgen 
geuit over de huidige aanpak van lucht- en geluids-
overlast in de gemeente. Het rapport onthult dat de 
geluidsniveaus op alle wegen in Barendrecht 
aanzienlijk hoger zijn dan de door de GGD aanbe-
volen drempel van 50 dB Lden.

Het college van B&W presenteerde een plan van 
aanpak, inclusief maatregelen zoals snelheidsver-
lagingen, flitspalen, stil asfalt, en geluidschermen, 
met een totale kosten van 2 miljoen euro. Echter, 
de PvdA benadrukt dat deze maatregelen onvol-
doende zijn om de problemen effectief aan te 
pakken, gezien de plaatsing van flitspalen beperkt 
is door juridische beperkingen en de handhaving 
uitdagingen kent.

De PvdA stelt voor om verkeersstromen te vermin-
deren met aanvullende maatregelen, zoals een 
verbod voor vrachtwagens op bepaalde wegen, de 
bevoorradingstijden van vrachtwagens te regule-
ren, sluipverkeer te weren en het stimuleren van 
beter en frequenter openbaar vervoer.

De PvdA heeft schriftelijke vragen gesteld aan het 
college over het antidiscriminatiebeleid. De partij vraagt 
het college om inzicht te geven in de huidige stand van 
zaken en hoe de gemeente van plan is de uitdagingen 
aan te pakken die voortkomen uit recente organisatori-
sche veranderingen.

De fractie wijst op de noodzaak van helderheid over 
hoe Barendrecht discriminatie aanpakt, vooral in een 
tijd waarin bestaande samenwerkingsverbanden zoals 
die met RADAR opnieuw vorm moeten krijgen.

De partij zoekt antwoord op vragen over het voortbe-
staan en de vorm van het antidiscriminatiebeleid na de 
opheffing van de BAR-organisatie, en hoe dit de 
projecten en initiatieven beïnvloedt die gericht zijn op 
het bevorderen van acceptatie en veiligheid van 
LHBTI+ personen. Ook wordt er gevraagd naar de 
besteding van de extra financiële middelen die sinds 
2021 zijn toegewezen voor het tegengaan van discrimi-
natie, en om een overzicht van het aantal discrimina-
tieklachten en incidenten die zijn gemeld, met bijzonde-
re aandacht voor de LHBTI+ gemeenschap. Ten slotte 
is er een vraag over de voortgang van preventieve 
programma’s, waaronder voorlichting aan professio-
nals en scholen, die in samenwerking met RADAR zijn 
opgezet.

De PvdA kijkt uit naar de reactie van het college over 
hoe zij de genoemde kwesties willen aanpakken. De 
fractie blijft vastberaden om bij te dragen aan een 
Barendrecht waar iedereen, ongeacht achtergrond of 
identiteit, zich volledig geaccepteerd en thuis voelt.

Raadsleden uit alle gemeenten in Nederland luiden de noodklok. De rijksoverheid wil maar 
liefst 3 miljard euro bezuinigen op de dorpen en steden. “Dit kan het einde betekenen van 
zwembaden, bibliotheken en sportvoorzieningen. Maar de gevolgen zullen ook te merken 
zijn voor de jeugdhulp, ouderenhulp en de zorg voor de meest kwetsbaren.”

De actiegroep ‘Raden in Verzet; Samen met elkaar” strijdt tegen de miljardenkorting die 
dreigt voor gemeenten vanaf 2026. De actiegroep heeft het manifest “Zonder geld geen 
gemeenten” opgesteld dat aan alle raadsleden in Nederland is gestuurd. Het manifest roept 
alle landelijke politieke partijen op ervoor te zorgen dat gemeenten voldoende geld krijgen 
voor alle taken die zij moeten uitvoeren. Niet minder dan 1119 raadsleden uit het hele land 
hebben het manifest ondertekend. 

Zaterdag 27 januari is dit manifest aangeboden aan de voorzitter van de Vereniging Neder-
landse Gemeenten (VNG). Hiermee spreekt de actiegroep de steun uit voor de gesprekken 
tussen de VNG en de Rijksoverheid. 
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Schrijftelijke 
vragen

“Zonder geld geen gemeenten!”

De veiligheid van gebouw Het Kruispunt baart de 
fractie van de PvdA zorgen. Onlangs is er ingebroken 
in het gebouw. Naar aanleiding hiervan heeft de fractie 
vragen gesteld over gebouw Het Kruispunt. 

Er regelmatig brandalarm in het pand dat ontstaat in de 
parkeergarage van de naastgelegen supermarkt. De 
oorzaak ligt bij rokende jongeren. Het college geeft aan 
dat hier een Wijk Aandachtspunt van gemaakt is en dat 
er voortaan meer toezicht op gehouden wordt. 

Op verschillende plekken hangen de plafondplaten los. 
Sommige stukken van het gebouw zijn afgezet, op 
andere plekken zijn preventief plafondplaten wegge-
haald. Ondanks meerdere herstelpogingen sinds de 
opening van het pand in 2016 blijven er zorgen 
bestaan over de veiligheid voor bezoekers. De fractie 
heeft het college verzocht om een gedetailleerde uitleg 
te geven over de genomen maatregelen sinds het 
ontstaan van de problemen. 

Deze vervolgvragen zijn bedoeld om duidelijkheid te 
krijgen over de voortgang en aanpak van de problemen 
in Het Kruispunt, met als doel de veiligheid en het 
welzijn van bezoekers te verzekeren.

Schriftelijke vragen n.a.v. inbraak Het 
Kruispunt

De Vereniging Dorpskern Oud-Baren-
drecht organiseerde op 6 maart een 
informatieavond die in het teken stond 
van de toekomstige ontwikkelingen en 
het behoud van de Oude Dorpskern. 

Aan bod kwam onder andere de recente 
uitbreiding van de terrassen en de 
invloed daarvan op de buurt. Bestuurslid 
Veiligheid Wilco Andeweg lichtte toe dat 
eventuele overlast door de uitbreiding 
van de terrassen beheersbaar is geble-
ven en sprak. 

In gesprek met journalist Lex Bezemer 
besprak Ronald Schneider zijn ervarin-
gen als burgemeester van Barendrecht. 
Hij ging o.a. in op het evenwicht tussen 
het leiden van grote regionale initiatieven 
en het aandacht geven aan lokale aange-
legenheden, zoals het hondenbeleid. 

Informatieavond Oude Dorpskern


